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Nieuwe vragen ingediend na de commissie vergadering: 
 

 

CDA 

 

Algemeen financieel beleid: 

Een noodfonds voor minima is ingericht voor de duur van 2 jaar. Blz.7 

1. Wat gebeurt er na de 2 jaar? 

Dat is nu nog niet duidelijk en is afhankelijk van de ervaring en ontwikkelingen in deze 2 jaar. 

 

2. Loopt dit fonds gelijk met een eventuele schuldsanering? 

Nee, het budget is niet gehangen aan schuldsanering als zodanig en kan in het kader van armoede in 

de volle breedte, op maat, worden ingezet. 

 

Programma 1, Bestuur en ondersteuning: 

 

3. Blz. 11: kosten IBA lopen door in 2021 en 2022. IBA stopt in 2020, vanwaar dat de bedragen 

in 2021 en 2022 zijn begroot? 

Het bedrag dat we verschuldigd zijn aan IBA loopt af. Vanaf 2021 zijn we helemaal geen geld 

meer verschuldigd en komt ook de 161.000 te vervallen. In de volgende begroting ramen we 

dit af. 
 

4. Blz. 12: in 2019 zijn 3 verkiezingen. De bedragen in 2019 zijn even hoog als in 2020, 2021 en 

2022. Is het bedrag in 2019 dan niet te laag? 

Ten laste van begroting blijft ca 2.000,-. De werkelijke kosten in 2019 worden gedekt uit de 

reserve, die daarvoor gecreëerd is. 

 

 

5. Blz. 13: het personeel dient voldoende te zijn opgeleid en bijgeschoold. Kunt u een opgave 

van het opleidingsbudget geven? 

Jaarlijks is er een structureel opleidingsbudget geraamd (à € 183.113,--). In 2018 was dit budget meer 

i.v.m. de overheveling van 2017 (à € 70.000,--). Door de reorganisatie zijn toen namelijk een aantal 

cursussen verschoven naar 2018. Inhoudelijk wordt het budget enerzijds ingezet voor gemeente 

brede cursussen zoals: plannen en organiseren van het werk, heldere brieven schrijven, 

adviesvaardigheden, projectmanagement, morele oordeelsvorming. Anderzijds wordt het budget 

ingezet voor periodieke en/ of verplichte cursussen op afdelingsspecifiek niveau.  

 

 

 

Programma 3, Sociaal Domein: 
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6. Blz. 20: ‘het masterplan sociaal domein kan mogelijk bijdragen aan de verbetering van de 

sociaal economische problemen in Brunssum’.  De raad heeft op 23 oktober dit plan 

besproken. De redactie van de tekst in de programmabegroting suggereert dat u niet gelooft 

in dit plan, klopt dat? 

Dit is geen technische vraag. Uiteraard staat de ambitie staat overeind. 

 

7.  Blz. 22: u gaat uit van een effectieve ketenaanpak. Maar hoe ziet deze ketenaanpak uit als 

ISD BOL op korte termijn wordt ontmanteld?’ 

Er is op dit moment geen sprake van een ontmanteling van ISD BOL. Momenteel speelt alleen het 

eventueel uittreden van de gemeente Onderbanken uit de Gemeenschappelijke Regeling ISD BOL per 

1 januari 2020. Dit leidt niet tot ontmanteling van ISD BOL. 

 

8. Waar baseert u de vermindering van het aantal uitkeringsgerechtigden op, op Blz. 22?  

De vermindering van het klantenbestand is gebaseerd op de begroting van ISD BOL. 

9. Kunt u aangeven wat u onder ‘beter armoedebeleid’ verstaat, op Blz. 22? 

De ontwikkeling van het armoedebeleid is een continu proces. Soms ingegeven door landelijke en/of 

locale ontwikkelingen, soms ingegeven op aanwijzing van burgers, samenwerkingspartners of de 

gemeenteraad. 

 

Programma 5, Onderwijs: 

10 In de vorige programmabegrotingen stond het behoud van het Romboutscollege prominent 

benoemd, nu volstaat ‘Compass behouden’. Kunt u aangeven wat het u waard is, we zie geen 

bedragen? 

De onderhandelingen met het LVO over de overname van het gebouw en het ondersteunen van 

Compass lopen momenteel. Bedragen zijn derhalve nog niet bekend dat dit bedrag niet alleen voor 

de salariskosten van de wijkmanagers is. 

 

Programma 6, Wijkgericht werken: 

11 Blz.35. Waar komen de plotselinge salarislasten van €237.000,- vandaan? De wijkteams 

werken met vrijwilligers en wijkmanagers die uren ter beschikking stellen. Ten opzichte van 

2017 is dat een verhoging van meer dan €230.000,-. 

 

Het bedrag van € 237.000,00 bestaat uit het toewijzen van de personele lasten naar het taakveld 

Wijkteams. Hierin zit ook de overhead en dat betekent dat dit bedrag niet alleen voor de 

salariskosten van de wijkmanagers is  

 

12 Betekent dit dat er 5 full time krachten bezig zijn met de wijkteams? Hoe zit het dan met de 

wijkwethouders? 

Nee zie het antwoord op de vorige vraag. De wijkwethouders staan hier helemaal los van. 

 

Programma 8, Sport, cultuur en recreatie: 
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13 A Blz. 43: waarom draagt SV Brunssum zo weinig af? 

Op deze post worden enkel de baten van de velden in rekening gebracht; de kleedlokalen en kantine 

worden verantwoord op de post Brede Maatschappelijke Voorziening Oost. 

13 b Blz. 43: zijn de baten in 2019 van Sportpark Klingsberg daadwerkelijk + 1? 

Het bedrag had eigenlijk aan de lastenkant moeten staan als storting in de voorziening. Nu staat het 

in de boeken als +1 bij de inkomsten, dus als negatieve inkomsten. Dit wordt in 2019 gecorrigeerd.  

 

13 c Blz. 43: kunt u aangeven in welke kosten de gemeente bij de golfbaan bijdraagt? 

De raad heeft bij raadsbesluit van 27 januari 2015 ingestemd met de verkoop van het gehele 

golfbaancomplex Brunssummerheide aan de besloten vennootschap Openbare Golf 

Brunssummerheide B.V.  Wij hebben als voorwaarde gesteld dat de paden openbaar toegankelijk 

moeten blijven en dat de koper daarvoor moet zorgen en het onderhoud moet doen. Wij betalen € 

16.201,-, voor dat onderhoud. Dit bedrag wordt jaarlijks geïndexeerd. 

  

14 In hoeverre loopt u op pagina 45 vooruit op besluitvorming omtrent de bibliotheek, wat als 

de raad onverhoopt anders beslist? 

Nee wij lopen niet vooruit. Er wordt juist verwezen naar een nog te nemen raadsbesluit. Indien er 

besluiten met financiële gevolgen genomen worden zal dit tot een begrotingswijziging leiden. 

 

Programma 10, Economie en toerisme: 

15 Pagina 55: in hoeverre bij de gesprekken met de VVV nadenken over een ander plek voor het 

VVV? 

In het verleden zijn, alvorens voor het huidige VVV-steunpunt in de bibliotheek te kiezen, diverse 

alternatieven onderzocht respectievelijk in de praktijk uitgeprobeerd. Bekend is dat het niet 

eenvoudig is, gelet op personele en boekhoudkundige verplichtingen, het VVV servicepunt ergens 

onder te brengen. Een solitaire VVV winkel (gerund door eigen personeel VVV) past op het moment 

qua toeristisch kaliber niet bij Brunssum. In samenhang met de nieuwe centrumvisie en gesprekken 

over Rombouts en bibliotheek, zou de locatie van de VVV opnieuw bekeken kunnen worden, 

rekening houdend met de lopende afspraken en het belang van SOBB.  Op dit moment wordt hier 

nog niet met de VVV over gesproken. 

 

Vragen naar aanleiding van de beantwoording tijdens de commissievergadering. 

16 U gaat in gesprek met LVO betreffende invulling van het Romboutscollege. Daar zijn ook 

gesprekken geweest met Movare, de basisscholen. Van deze basisscholen zullen maar een 

beperkt aantal leerlingen instromen naar het Compass. Zijn er ook gesprekken geweest met 

basisscholen buiten Brunssum om zodoende een fatsoenlijk leerlingenaantal te kunnen 

waarborgen? Hoe zijn eventuele gesprekken geweest met de Provincie?Het 

onderwijssysteem dat Compass nadraagt is een bewezen concept dat wordt toegepast in o.a. 

Meerssen. Er zijn ook ouders binnen Brunssum die hun kinderen naar Meerssen brengen. 

U geeft aan dat er een aantal gebouwen in het bezit zijn van Brunssum waar nog geen 

bestemming aan is gegeven en dat nog even door de Gemeente aangehouden dient te 

worden en te kijken of er in de toekomst nog iets uitgehaald kan worden ten behoeve van de 
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burger. Worden de gebouwen intussen onderhouden dan wel gerenoveerd om de 

waardevastheid te garanderen?  

Ja, alle gemeentelijke gebouwen worden onderhouden conform een onderhoudsprogramma. 

Mate van onderhoud hangt samen met gebruik 

Er komen steeds meer gebouwen leeg te staan in Brunssum, Emmaterrein, Treebeek, wat is 

hier de invulling van?  

Alleen daar waar gemeente eigenaar is, wordt actief gestuurd. Dat kan variëren van verkoop 

of verhuur tot sloop.  

BBB Lijst Palmen 
 
1 Pagina 6: “netto nadelig en structureel effect van de nieuwe rentesystematiek zal € 1.200.000 
bedragen. Uit welke cijfers in de begroting kan ik dit bedrag herleiden ? Bedrag Treasury was in 
begroting 2018 € 4.083.000 positief. In begroting 2019 is dit (XT-05) € 970.000 positief. Dit is een 
verschil van ruim € 3.000.000 …… 
 
Dit betreft meerdere producten, meer dan Treasury dus. Zo zijn de kapitaallasten op de diverse 
producten en taakvelden door de lagere rente over de hele begroting ook lager. Verder 
lagere/hogere onttrekkingen uit de reserves, hogere/lagere stortingen in de voorzieningen etc etc. 
Kortom het zit verweven door de hele begroting. 
 
2 Ik mis de begrotingspost “geëscaleerde zorg 18- in de begroting van 2019. In de begroting van 2018 
(pagina 35 aldaar) was deze post wel opgenomen voor een bedrag van € 794.000. Is dit bedrag 
vergeten in de begroting van 2019 of ergens anders opgenomen ? 
De productenstructuur voor het sociaal domein is gewijzigd. Er staat geen geld meer op dit taakveld. 
Is nu opgenomen op taakveld Maatwerkdienstverlening 18-, zie pag. 26 bovenaan.   
 
3 Pagina 7: Tabel 2020 tekort resultaat € 1.151.000,- bedrag is niet juist. Zou  
€ 1.515.000 moeten zijn. (Vraag komt ipv vraag pagina 82) 
Correct, moet 1515 zijn. Zie ook pagina 82, het juiste bedrag, 1.515 wordt aan de algemene reserve 
onttrokken.  
 
4 Pagina 21: 4.1 “Speciaal voor kinderen wordt extra geïnvesteerd”. Welke investeringen worden 
bedoeld ? Geef concreet een paar voorbeelden. 
Dat moet nog worden bepaald. 
 
5 Pagina 21: 63002  Kwijtschelding belasting € 243.000. Dit terwijl op pagina 73 een bedrag van € 
264.000 aan kwijtschelding staat vermeld. Welk bedrag is  
juist ? 
Het verschil betreft de overhead die die niet op dit  product staat maar wel wordt meegenomen bij 
het bepalen van de kwijtschelding. Het bedrag op pagina 73 van kwijtschelding (ad € 264,-) is dus 
inclusief een stuk overhead. 
 
6 Pagina 23: telfout in eerste rekenschema. 603.000 minus 0 = 603.0000 en geen 602.000! 
De begrotingscijfers in de financiële administratie worden verwerkt met 2 decimalen. De cijfers in het 
boekwerk worden getoond in duizendtallen. Daardoor kan er per saldo een minimale afwijking agv 
afrondingen voorkomen. 
 
8 Pagina 30: XT-42 Onderwijshuisvesting. In 2018 is daarvoor € 2.000.1000 begroot. In begroting 
2019 en meerjarenbegroting ongeveer € 1.307.000. Een structureel verschil van bijna € 700.000 
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minder. Hoe valt dit te verklaren ?  
Door de lagere kapitaallasten als gevolg van de gewijzigde rentekostensystematiek. 
 
9 Pagina 53: Rekenschema getallen zijn onjuist opgeteld en afgetrokken ! 
Zie antwoord 6 
 
10 Pagina 136: B120530 Reserve Parade staat op € 68.446 eind 2018. Echter in de begroting van 2018 
stond deze op € 133.446. Hoe te verklaren ? 
Doordat we niet meer jaarlijks een bedrag in de bestemmingsreserve storten maar 1 keer in de 4 jaar 
het bedrag onttrekken aan de algemene reserve, zijn deze cijfers anders geworden. Deze 
bestemmingsreserve kan in de toekomst dan ook vervallen. 
 
11 Pagina 136: B120044 Reserve Minimumvariant is € 676.468 en neemt niet af in de komende jaren 
? Wordt daar dan niets meer mee gedaan ? Zo ja, dan zou dit bedrag kunnen terugvloeien naar de 
Algemene Reserve. 
Er is al vaker in de Jaarstukken aangegeven dat deze in de Jaarstukken 2018 wordt opgeheven. 
 
12 Pagina 136-137: Ik mis een aantal reserves in het overzicht bijlage 1 (overzicht van reserves en 
voorzieningen), zoals reserve inzake herindeling (€ 91.000) en reserve Raad (€ 99.000). Ze staan wel 
vermeld in Bijlage 2 op pagina 139 (overzicht verloop algemene reserve). 
Dat zijn geen reserves maar incidentele budgetten die zijn overgeheveld van 2017 naar 2018. 
 

VVD 

 

Betreffende programma 4, pagina 28, Product 710002- burgernoodhulp/AED. 

1 Is het aantal AED's voldoende en voldoen deze aan de norm, c.q. moeten er AED's vervangen 

worden? 

Het aantal AED’s is voldoende voor een dekkend oproepnetwerk en ze voldoen aan de norm. De 

AED’s die in 2010 zijn aangeschaft dienen te worden vervangen. Dit zal met en met gebeuren.  

 

2 Is er voldoende budget voor opleiding burgerhulpverleners? 

Er is voldoende budget voor het opleiden van burgerhulpverleners. 

 

3 Is het oproepnetwerk voldoende gevuld met opgeleide vrijwilligers/burgerhulpverleners? 

Er zijn voldoende opgeleide vrijwilligers aangesloten op het oproepnetwerk (inmiddels 262, dat is 

bijna 1% van de Brunssumse bevolking). Via social media (afd. Communicatie) wordt regelmatig 

aandacht voor het oproepnetwerk gevraagd. 

 

Borger 

Is de laatste vier jaren de begroting sluitend gemaakt met geld uit de algemene reserves? 

2018:  sluitend gemaakt met € 3.351.000,- uit reserve Sociaal domein en  € 3.000,- uit de 

  algemene reserve 

2017:  sluitend gemaakt met € 72.000,- uit de algemene reserve 

2016:  geen onttrekking 

2015:  geen onttrekking 

 

Multifunctionele berging VV De Leeuw, stand van zaken en hoe is dit in de begroting verwerkt (de 

tekening heeft de gemeente in bezit). Programma 8 

Tekening is op 25 oktober 2018 ingeboekt en is thans nog onderwerp van studie. Aangezien het 
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resultaat ook op dit moment nog niet bekend is kon dit niet in de begroting 2019 verwerkt zijn. 

 

De kosten voor tennispark MED zien wij niet terug in de begroting? 

M.E.D. is geprivatiseerd (erfpacht) dus bij dit complex hebben we geen kosten meer 


